
Protokół
XIII Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 28 luty 2008r

Ad.1
Przewodniczący Rady Jan Piskor dokonał otwarcia XIII Sesji Rady Gminy Sadlinki,przywitał 
zebranych stwierdził prawomocność obrad.
Przedstawił porządek obrad przesłany radnym i zaproponował aby punkty 7 i 8  tj.odwołanie i 
powołanie sekretarza były zamieszczone po punkcie 10.

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad.
2. Wystąpienie Komendanta Powiatowego Policji w Kwidzynie.
3. Przedstawienie przez wójta spraw realizowanych w okresie między sesjami.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr XII/94/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 8 

lutego 2008r. w sprawie zamiaru przystąpienia do stopniowej likwidacji  Publicznej 
Szkoły Podstawowej w Okrągłej Łące.

6. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Okrągłej 
Łące.

7. Podjęcie uchwał w sprawach przyjęcia:
1/ Planu Odnowy miejscowości Białki na lata 2008-2015,
2/ Planu Odnowy Miejscowości Bronisławowo na lata 2008-2015,
3/ Planu Odnowy Miejscowości Glina na lata 2008-2015,
4/ Planu Odnowy Miejscowości Grabowo na lata 2008-2015,
5/ Planu Odnowy Miejscowości Kaniczki na lata 2008-2015,
6/ Planu Odnowy Miejscowości Karpiny  na lata 2008-2015,
7/ Planu Odnowy Miejscowości Nebrowo Małe na lata 2008-2015,
8/ Planu Odnowy Miejscowości Nebrowo Wielkie na lata 2008-2015,
9/ Planu Odnowy Miejscowości Okrągła Łąka na lata 2008-2015,
10/Planu Odnowy Miejscowości Olszanica na lata 2008-2015,
11/Planu Odnowy Miejscowości Rusinowo na lata 2008-2015,
12/Planu Odnowy Miejscowości Sadlinki na lata 2008-2015,
13/Planu Odnowy Miejscowości Wiśliny na lata 2008-2015.
8.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.
9. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Sekretarza Gminy.
10.Podjęcie uchwały w sprawie powołania Sekretarza Gminy.
11.Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji.
12.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
13.Wolne wnioski.
14.Zamknięcie obrad Sesji  Rady Gminy.
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
Ad.2
Komendant Powiatowy Policji Józef Kowalik dokonał własnej prezentacji i zaproponował 
aby  Komendant  Posterunku  Policji  w  Sadlinkach  p.  Krzysztof  Łapacz  przedstawił 
informację na temat realizacji zadań w 2007r.
K.Łapacz przedstawił:
-stan liczebny funkcjonariuszy PP w Sadlinkach,
-analizę przestępczości na terenie gminy,
-analizę wykroczeń na terenie gminy.
Komendant  Józef  Kowalik  dodał,iż  jest  to  niewielka  przestępczość.  Występuje  o  nie 
karanie osób, które popełniły wykroczenie po raz pierwszy.



-2-
Podejmowanie  działań przez policję w sprawie wałęsających psów.  Wypowiada się za 
współpracą policji i sołtysów.
Komendant  wystąpił  o  pomoc  finansową tj.2.000,-  na  paliwo  oraz  10.000,-  na  zakup 
sprzętu.Odpowiedź o otrzymanych środkach jest zobowiązany podać do KWoj.Policji w 
Gdańsku.
I.Koralewska  zapytała o obowiązek zgłaszania rasowych psów do KPP?
J.Kowalik  odpowiedział,  że  należy  zgłaszać  do  gminy,  Rada  Gminy  może  ustalić 
dodatkowe obowiązki.
Z.Krajewski występuje o wyznaczenie przejścia dla pieszych /na górze/ w Białkach. Jest 
sens  wyznaczenia,  gdyż  gro  ludzi  przechodzi  do  chodnika.  Może  interwencja  policji 
pomoże w załatwieniu sprawy.
J.Kowalik proponuje skierować pismo do policji wraz z uzasadnieniem.
Wójt nie deklaruje kwoty dla policji, wspomagać policję trzeba, ale ciężar nie powinien 
spoczywać na gminie. Corocznie kwoty wzrastają,utrzymanie policji to zadanie Państwa. 
Jeśli ma być dobrze, powinny być środki Państwa. Może wspomagać,uzupełniać pewne 
rzeczy. Nie deklaruje kwoty.
Funkcjonariusz policji przebywa na szkoleniu zbyt długo, trzeba kogoś przesunąć. Dzięki 
wysiłkowi obecnych funkcjonariuszy jest dobrze, ale policjant jest potrzebny.
Prośba  aby  wymusić  na  samorządzie  miejskim  zakładanie  chipów  psom,  w  90% 
rozwiązałoby to problem. Opieka powinna być większa.
Bezpieczeństwo-przekazywaliśmy środki tj.po 10 tys. zł przez 3 lata.
Cieszy fakt, iż KW i KP Policji  odchodzą od wskaźników, bardzo ważna jest prewencja. 
Wskaźniki nie mogą być oceną pracy policji.
J.Kowalik odpowiedział, iż 3 lata jest wakat w KP w Sadlinkach, przedstawił problem 
istniejący też w KPPolicji w Kwidzynie. Do I półrocza będzie policjant zatrudniony.
E.Gadacz zapytał jak postąpić w przypadku kiedy mieszkaniec przychodzi i zwraca się o 
wykonanie  telefonu   na  pogotowie  ,  a  nie  zna  sytuacji  o  chorym  i  może  ponosić 
konsekwencje.  Osoba  ta  nie  chce  sama  zadzwonić,  czy  odmowa  wykonania  telefonu 
będzie przestępstwem?
J.Kowalik  odpowiedział,  iż  należy  udostępnić  telefon  i  osoba  zainteresowana  sama 
powinna zadzwonić.
M.Zdankiewicz  przedstawił  sprawę  motocyklistów  ścigających  się  po  drogach 
publicznych. Czy mogą to czynić?
J.Kowalik odpowiedział, że motory nie rejestrowane nie mogą , kłady też nie. Kłady to 
pojazdy , które są sprowadzane przez firmy pod różnymi nazwami np. ciągniki rolnicze. 
Nie ma jasnych przepisów jak je kwalifikować. Ustali ze starostą i burmistrzem miejsc, 
gdzie pojazdy te będą mogły jeździć. Dojazd do miasta na przyczepie. Jest to problem, 
pojazdy jeżdżą też po lesie. Proponuje aby anonimowo zgłaszać policji przypadki jazdy 
stwarzającymi niebezpieczeństwo na drogach.
S.Surma  zapytał  czy  będzie  zorganizowany  tor  wyścigowy  w  Kwidzynie  taki  jak  w 
Łodzi?
Co ze sprawą gwałciciela?
J.Kowalik  odpowiedział,  że  nie  ma  możliwości  zorganizowania  toru  wyścigowego  w 
Kwidzynie. Sprawa gwałtu to pojedynczy przypadek, pracuje się nad tym, podejmowane 
są działania służb policji. Prawdopodobnie jest to pensjonariusz ZK.
Przewodniczący Rady  dziękując Komendantowi  Powiatowemu Policji  za przybycie  i 
jeśli będą możliwości to wspomożemy policję.
Ad.3
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Wójt  poinformowała,  że  będą  konkursy  na  pozyskiwanie  środków  unijnych,większe 
środki  dla  dużych  metropolii.  Na  drogi  –  w  sierpniu  2008r.  Cały  program powolnie 
zaczyna ruszać.
Zakład Energetyczny zakończył wymianę zegarów, jest znaczna poprawa funkcjonowania 
oświetlenia.
Spotkała się ze związkami zawodowymi w sprawie likwidacji szkoły w Okrągłej Łące-
wydały  pozytywną  opinię  z  zaznaczeniem  aby  przyjmować  nauczycieli  w  pierwszej 
kolejności z Okrągłej Łąki.
Spotkanie wójtów u Starosty.
Wczoraj  na  posiedzeniu  komisji  zapomniała  przekazać  ustalenia  z  p.Krzyżanowskim, 
który sporządził projekt na oczyszczalnie przydomowe, aby wybudować 1 oczyszczalnię 
na terenie gminy , dla orientacji jak będzie funkcjonować. Podała koszty wybudowania 
oczyszczalni ze złożem zraszanym.
Dobrze  byłoby znaleźć  osobę,  która  wybuduje  aby mieć  jasny pogląd jak  działa  taka 
oczyszczalnia.
Ad.4
Przewodniczący Rady zwraca się do rolników o wypełnianie wniosków unijnych.
Ad.5
Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę Nr XIII/106/2008 Rady Gminy Sadlinki z 
dnia 28 lutego 2008r. o zmianie uchwały Nr XII/94/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 8 
lutego  2008r.  w  sprawie  zamiaru  przystąpienia  do  stopniowej  likwidacji  Publicznej 
Szkoły Podstawowej w Okrągłej Łące.
Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosowania.
Ad.6
Uchwała  Nr  XIII/107/2008 Rady Gminy  Sadlinki  z  dnia  28  lutego  2008r.  w sprawie 
likwidacji  Publicznej  Szkoły  Podstawowej  w  Okrągłej  Łące  po  odczytaniu  przez 
przewodniczącego została poddana pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 14 
radnych, 1 radny przeciwny. 
Ad.7 Przewodniczący Rady Jan Piskor odczytał uchwały:
1/ Nr XIII/108/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 lutego 2008r. w sprawie przyjęcia 
Planu  Odnowy  Miejscowości  Białki  na  lata  2008-2015.  Uchwała  została  podjęta 
jednogłośnie.
2/ Nr XIII/109/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 lutego 2008r. w sprawie przyjęcia 
Planu Odnowy Miejscowości Bronisławowo na lata 2008-2015. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie.
3/ Nr XIII/110/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 lutego 2008r. w sprawie przyjęcia 
Planu  Odnowy  Miejscowości  Glina  na  lata  2008-2015.  Uchwała  została  podjęta 
jednogłośnie.
4/ Nr  XIII/111/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 lutego 2008r. w sprawie przyjęcia 
Planu Odnowy Miejscowości Grabowo na lata 2008-2015. Uchwałę podjęto jednogłośnie.
5/ Nr XIII/112/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 lutego 2008r. w sprawie przyjęcia 
Planu Odnowy Miejscowości Kaniczki na lata 2008-2015. Uchwałę podjęto jednogłośnie.
6/ Nr XIII/113/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 lutego 2008r. w sprawie przyjęcia 
Planu Odnowy Miejscowości  Karpiny na lata 2008-2015, którą podjęto jednogłośnie.
7/ Nr XIII/114/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 lutego 2008r. w sprawie przyjęcia 
Planu Odnowy Miejscowości  Nebrowo Małe na lata 2008-2015. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie.
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8/ Nr XIII/ 115/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 lutego 2008r. w sprawie przyjęcia 
Planu  Odnowy  Miejscowości  Nebrowo  Wielkie  na  lata  2008-2015,  którą  podjęto 
jednogłośnie.
9/ Nr XIII/116/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 lutego 2008r. w sprawie przyjęcia 
Planu  Odnowy  Miejscowości   Okrągła  Łąka  na  lata  2008-2015,  którą  podjęto 
jednogłośnie.
10/ Nr XIII/117/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 lutego 2008r. w sprawie przyjęcia 
Planu  Odnowy  Miejscowości  Olszanica  na  lata  2008-2015.  Uchwała  została  podjęta 
jednogłośnie.
11/ Nr XIII/118/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 lutego 2008r. w sprawie przyjęcia 
Planu Odnowy Miejscowości Rusinowo na lata 2008-2015, którą podjęto jednogłośnie.
12/ Nr XIII/119/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 lutego 2008r. w sprawie przyjęcia 
Planu Odnowy Miejscowości Sadlinki na lata 2008-2015, została podjęta jednogłośnie.
13/ Nr XIII/120/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 28 lutego 2008r. w sprawie przyjęcia 
Planu Odnowy Miejscowości Wiśliny na lata 2008-2015, którą podjęto jednogłośnie.
Ad.8
Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały Nr XIII/121/2008 Rady Gminy Sadlinki z 
dnia 28 lutego 2008r.  w sprawie wyrażenia  zgody na zbycie  nieruchomości.  Uchwała 
została podjęta jednogłośnie.
Ad.11
Protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie.
Ad.9
Wójt  w  swoim  wystąpieniu  podała,  iż  sekretarz  podjęła  decyzję  o  przejściu  na 
wcześniejszą emeryturę. Przedstawiła zakres zadań realizowanych przez sekretarza Marię 
Gerke oraz dokonała podsumowania pracy na tym stanowisku.
Maria Gerke  przedstawiła przebieg pracy zawodowej oraz podsumowała realizację zadań 
,współpracę  z Radą Gminy , Wójtem Gminy i pracownikami, kierownikami jednostek, 
sołtysami. Podziękowała wszystkim za współpracę.
Podziękowanie p.Marii Gerke w imieniu Rady Gminy złożył przewodniczący Rady Jan 
Piskor  ,  wręczając  kwiaty  i  upominek.  Życzenia  wraz  z  wiązankami  kwiatów złożyli 
sołtysi i dyrektorzy szkół.
Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr XIII/122/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 
28  lutego  2008r.   w  sprawie  odwołania  Sekretarza  Gminy.  Uchwała  została  podjęta 
jednogłośnie.
Ad.10
Wójt Gminy przedstawiła Sławomira Rogala-kandydata na stanowisko Sekretarza Gminy 
oraz  dokonała  krótkiej  prezentacji  w/w  osoby.   Przedstawiła  zadania,  które  realizuje 
sekretarz oraz podkreśliła zadania w zakresie obsługi Rady Gminy.
Sławomir Rogala dokonał własnej prezentacji, w której podał zdobyte wykształcenie oraz 
przebieg  pracy  zawodowej.  Obecnie  zatrudniony  jest  w  Starostwie  Powiatowym  w 
Kwidzynie.
Przewodniczący Rady dodał, iż p.Rogala angażuje się w sprawy OSP.
Przewodniczacy Rady odczytał uchwałę Nr XIII/123/2008 Rady Gminy Sadlinki z dnia 
28 lutego 2008r. w sprawie powołania Sekretarza Gminy.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.
Ad.12
Nie zgłoszono interpelacji i zapytań radnych.
Ad.13
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M.Zdankiewicz   zgłosił  wniosek  w  sprawie  wytyczenia  drogi  dalej  przez  wieś  w 
Karpinach
Wójt wyjaśniła sprawę pozyskiwania środków.  Wydłużenie drogi to olbrzymie koszty. 
Jest to połączenie z innymi drogami. To optymalne rozwiązanie.
Ad. 14
Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XIII Sesji Rady Gminy Sadlinki.

                                                                                                          Przewodniczący Rady
                                                                                                                Jan Piskor

Protok.M.Gerke
  


